
Wij wonen hier heel fijn en landelijk in de natuur en relatieve rust onder de rook van Amsterdam. 

Ons gebied is door de Gemeente Amsterdam als voorkeursgebied aangewezen en wij zijn hiervan 
enorm geschrokken, zonder betrokken te zijn geweest in deze plannen.

Het kan betekenen dat er meerdere windturbines geplaatst kunnen op nog geen 350 meter van 
bewoning en ons mooie landelijke dorp! Ons hele dorp wordt straks als het aan de gemeente Diemen 
en Amsterdam ligt omgeven door bijna 10 mega windturbines!? 

Dit gaat ten koste van ons leefgenot en gezondheid en dit mag niet gebeuren. Waarom worden wij 
op deze manier,  zonder gedegen gezondheidsonderzoek naar de efffecten van plaatsen 
windturbines dicht bij bewoning geconfronteerd door onze eigen gemeente? 

Huidige onderzoek waar de gemeente en provincie zich aan vasthoudt is gebasseerd op het RIVM 
onderzoek uit het buitenland , die je niet kan en mag vergelijken met de situatie in Nederland!

Wij ( bewoners, families) eisen een nieuw Nederlands onderzoek naar de effecten van deze enorme 
windturbines dichtbij bewoning. In Europa is de norm eerder minimaal 10X masthoogte wat kan 
betekenen dat er bij een hoogte van 150 meter minimaal 1500 meter afstand in acht moet worden 
genomen.

Hoe kan het dat wij in Nederland daarvan afwijken en gebaseerd op wat? Nederlands gedegen 
onderzoek, nee want dat heeft nooit plaatsgevonden. 

Graag wil ik inspreken op de vergadering om onze zorg te uiten.

--

Wil er graag aan toevoegen dat er geen enkel draagvlak is in ons dorp en omgeving op de plannen 
van Amsterdam en onbegrijpelijk dat er van de 600 meter afstandsnorm is afgeweken die in mijn 
ogen ook te dichtbij is.

Eerst een landelijk  gedegen onderzoek is nodig om tot deze besluitvorming te kunnen komen. 
Bewoners dichtbij windturbines verhuizen in 50% vd gevallen en de gezondheidsklachten verdwijnen 
na 2 weken, hoe kan dat? 

Hoe kan het zijn dat er deze beslissingen genomen worden indien er geen goed onderzoek 
voorhanden is? 

Maar 3% wordt er opgewekt door de beoogde 17 windturbines in Amsterdam die teniet worden 
gedaan door de enorme vraag die er is door een toename van datacenters in onze provincie!

Moeten bewoners de dupe worden hiervan? 

Het beleid rammelt aan alle kanten en indien ik een beslissing zou moeten nemen op basis van zeer 
gebrekkige informatie zou ik eisen dat er een nieuw onderzoek plaatsvind om een weloverwogen 
beslissing te kunnen nemen.


